

# Appeal for Information



This white and brown rabbit was found allegedly abandoned at the **refuse bin centre of Blk 632A Senja Road** on **26/7/2013 at about 12pm**. The concerned member of public called us and the rabbit was brought back to our shelter the same day. The rabbit also appears to have an injured hind leg/foot.

The SPCA is appealing for any information that may lead to the identification of the person(s) or owner(s) who may be responsible for allegedly abandoning this rabbit. If you can help, please call the **SPCA at 6287 5355 ext. 9**.

**In Singapore, cruelty to animals is a crime. Under the Animals and Birds Act, anyone who is found guilty of such an offence including abandonment of any animal, can be imprisoned for up to 12 months, fined up to \$10,000, or both.**

## 寻找目击者

在 2013 年 7 月 26 日约中午 12 点钟, 公众发现这只兔子被丢弃在信佳路大牌 632A 的垃圾桶收集中心。这只兔子的后脚似乎受了伤。在同一天, 该名公众联络我们把这只兔子带回新加坡防止虐待动物协会。

新加坡防止虐待动物协会呼吁任何有线索的热心公众协助我们调查这起案子。如果您有任何线索, 请拨打热线电话 6287 5355 支线 9 与我们联系。

在新加坡, 虐待动物(包括遗弃)是犯法的。在动物与飞禽法律下, 被捕的犯罪者将会面对法律的制裁。如果罪名成立, 犯罪者可坐牢不超过一年或罚款高达一万元或两者兼施。